
Dynamic White Light System
Combined with a specially designed management system allows comprehensive and dynamic

control of the LED lighting system.

Choose dynamic white light lighting for creative impact, time-based effects, and enhanced health
by following natural circadian rhythms. Create a mix of warm and cool whites. All color
temperatures from 3000 K to 6000 K can be reproduced.
Research into circadian rhythms shows how changes in natural light temperature from dawn to
dusk affect people's health. Being able to reproduce the same frequencies even in indoor
environments such as offices, hospitals and airports can benefit the people who work and live
there.

動態白光系統

動態白光 LED 照明系統（也稱為可調白光）, 動態白模組與專門設計的管理系統相結合，可

對 LED 照明系統進行全面、動態的控制。

選擇動態白光照明來實現創造性影響、基於時間的效果，並透過遵循自然晝夜節律來增強健康。創建

暖白和冷白的混合。就可以再現從 3000 K 到 6000 K 的所有色溫。

對晝夜節律的研究表明，從黎明到黃昏的自然光溫度變化如何影響人們的健康。 即使在辦公室、醫

院和機場等室內環境中也能夠再現相同的頻率，可以使在那裡工作和生活的人們受益。


